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SĒDE SASAUKTA 2021.gada 27.maijā plkst. 14  

SĒDE ATKLĀTA 2021.gada 27.maijā plkst. 14 

 

SĒDI  VADA Bauskas novada domes priekšsēdētājs Arnolds Jātnieks 

 

SĒDĒ PIEDALĀS 17 Bauskas novada domes deputāti 

deputāts Valdis Veips, deputāts Aleksandrs Novickis, deputāte Aivija Kursīte, deputāte 

Helvija Greiere, deputāts Uldis Kolužs, deputāts Harijs Niedra, deputāts Andris 

Arcimovičs, deputāts Gatis Skurba, domes priekšsēdētāja vietnieks Voldemārs Čačs, 

deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Inita Nagņibeda, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts 

Juris Landorfs, deputāte Rudīte Čakāne, deputāts Agris Mustermanis, deputāte Mārīte 

Ķikure 

 

SĒDĒ PIEDALĀS: 

Saimnieciskā nodaļas projektu vadītāja inženierbūvēs Laima Berga, datortīklu un datorsistēmu 

administrators Raimonds Borkovskis, Juridiskās nodaļas vadītāja p.i. Evita Grigorjeva, 

pašvaldības izpilddirektora vietniece Ineta Ruhocka, Bauskas novada Būvvaldes vadītāja Dace 

Putna, uzaicinātā persona Mārtiņš Brigmanis, Bauskas muzeja direktore Baiba Šulce, 

Mežotnes pagasta pārvaldes vadītājs Zigurds Kalējs, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Ieva 

Šomina, Kancelejas vadītāja Līga Kausiniece, sabiedrisko attiecību speciāliste Andra 

Matuļenko, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, Bauskas novada 

pašvaldības policijas priekšnieks Broņislavs Ostrovskis, Attīstības un plānošanas nodaļas 

vadītāja Ilze Tijone, Saimnieciskās nodaļas vadītājs Jānis Feldmanis, ekonomiste Zaiga 

Kārkliņa, Centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītājs Aigars Vērmanis, Izglītības nodaļas 

metodiķe Baiba Stūre, Transporta nodaļas vadītājs Andris Juškevics, sporta centra “Mēmele” 

direktore Līga Rimševica, Iepirkumu nodaļas vadītājs Andris Rācenis, nekustamo īpašumu 

speciāliste Dace Stubure, nekustamo īpašumu speciālists Māris Šarķis, iedzīvotāju 

reģistrēšanas un dzīvokļu lietu speciāliste Sandra Kazāka, Informācijas tehnoloģiju  nodaļas 

vadītājs Andris Roberts 

 

SĒDI PROTOKOLĒ pašvaldības sekretāre Mārīte Dābola. 

 

SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par Bauskas novada Būvvaldes 2020.gada 28.decembra lēmuma Nr. BIS-BV-5.4-2020-134 

(14-1.2/276) „Par grozījumiem Bauskas novada Būvvaldes 2020.gada 5.oktobra lēmumā 

Nr. BIS-BV-5.4-2020-82 “Par būvniecības radīto seku novēršanu nekustamā īpašumā 

"[…]", Jauncodē, Codes pag., Bauskas nov.”” apstrīdēšanu. 

2. Par aizņēmumu investīciju projekta “Pārupes ielas pārbūve Bauskā” īstenošanai. 

3. Par valsts budžeta dotāciju sadali mācību līdzekļu un literatūras iegādei. 

mailto:dome@bauska.lv
http://www.bauska.lv/
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4. Par grozījumu Bauskas 2.vidusskolas nolikumā. 

5. Par finansējuma piešķiršanu Emīlam Starodubcevam. 

6. Par finansējuma piešķiršanu veterānu florbola komandai “Bauska”. 

7. Par finansējuma piešķiršanu mūzikas un mākslas festivāla ”Vivat Curlandia!” 

organizēšanai. 

8. Par atļauju slēgt līgumu Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas muzejs” vadītājai. 

9. Par saskaņojumu pašvaldības kapitālsabiedrībai “Zemgales mutes veselības centrs” noslēgt 

būvprojekta izstrādes līgumu. 

10. Par atbalstu “Sadzīves notekūdeņu kanalizācijas sistēmas pārbūvi Strēlnieku ciemā, 

Mežotnes pag., Bauskas nov.”. 

11. Par Mežotnes pils gājēju pontonu tilta pār Lielupi pieņemšanu bezatlīdzības lietošanā. 

12. Par apbūves tiesību piešķiršanu zemesgabala daļai Biržu ielā 86, Bauskā. 

13. Par līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu mājas Lāčplēša iela 1, Bauskā energoaudita 

sagatavošanai. 

14. Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 27.februāra lēmumā “Par kustamās 

mantas un nekustamo īpašumu nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai „Latvijas 

Sarkanais Krusts””. 

15. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2017.gada 30.novembra lēmumā ,,Par valsts meža 

zemes nodošanu pašvaldības īpašumā". 

16. Par nedzīvojamo telpu Uzvaras ielā 6 un Uzvaras ielā 1, Bauskā nomu. 

17. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Klinšu iela 3, Bauskā atsavināšanu. 

18. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Īslīču lauks”, Īslīces pagastā 

atsavināšanu. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Brūkleņu iela 34, Bauskā 

atsavināšanu. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Upmalas” ar adresi Bērzkalnu iela 

21, Bauskā atsavināšanu. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Vecais ceļš 11, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Zaļā iela 21A, Bauskā domājamās 

daļas atsavināšanu. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības neprivatizētās nedzīvojamās telpas Palejas - 3, Dāviņu 

pagastā ierakstīšanu zemesgrāmatā. 

24. Par zemes vienības daļas Dārza iela 9, Bauskā iznomāšanu. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.[…], Stacijas ielā […], 

Bauskā atsavināšanu. 

26. Par pašvaldības īpašuma tiesības izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Zaļā iela […], Bauskā. 

27. Par atteikumu noslēgt dzīvojamās telpas […], Pastališķi, Īslīces pagastā īres līgumu.  

28. Par atteikumu noslēgt dzīvojamās telpas Ošu iela […], Bauskā. īres līgumu. 

29. Par dzīvojamās telpas Kalēju iela […], Bauskā īres līguma noslēgšanu. 

30. Par dzīvojamās telpas Dārza iela […], Bauskā īres līguma noslēgšanu. 

31. Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauskā īres līguma noslēgšanu. 

32. Par dzīvojamās telpas Imantas iela […], Bauska, Bauskas nov. īres līguma noslēgšanu. 

33. Par dzīvojamās telpas Kalēju iela […], Bauskā izīrēšanu. 

34. Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauskā izīrēšanu. 
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35. Par dzīvojamās telpas […], Rītausmas, Īslīces pagastā īres līguma noslēgšanu. 

36. Par dzīvojamās telpas Liepu iela […], Rītausmas, Īslīces pagastā īres līguma noslēgšanu. 

37. Par dzīvojamās telpas […], Īslīces pagastā īres līguma noslēgšanu. 

38. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora J.Kalinkas informācija. 

 

Sēdes darba kārtības 1.punktu izskata slēgtā sēdē. 

 

1.p. 

Par Bauskas novada Būvvaldes 2020.gada 28.decembra lēmuma Nr. BIS-BV-5.4-2020-134 

(14-1.2/276) „Par grozījumiem Bauskas novada Būvvaldes 2020.gada 5.oktobra lēmumā 

Nr. BIS-BV-5.4-2020-82 “Par būvniecības radīto seku novēršanu nekustamā īpašumā 

“[…]”, Jauncodē, Codes pag., Bauskas nov.”” apstrīdēšanu. 

(E.Grigorjeva, D.Putna, M.B., J.Landorfs, U.Kolužs, H.Greiere) 

Ziņo: Evita Grigorjeva. 

 Pašvaldībā saņemts M.B. iesniegums par Bauskas novada Būvvaldes lēmuma 

apstrīdēšanu, lūdzot precizēt Būvvaldes lēmumā patvaļīgas būvniecības seku novēršanu ne 

ilgāk par 6 mēnešiem. Aizskartas M.B. tiesības, ierobežotas iespējas izmantot viņam piederošo 

nekustamo īpašumu, jo uz tā atrodas A.R. piederošā pirts. A.R. iesniegumā Būvvaldei 

norādījis termiņus, kādā tiks novērstas patvaļīgās būvniecības sekas - pirts zemes darbu 

veikšana, konstrukciju nojaukšana, pārvešana. Būvvalde pieņēma lēmumu par būvniecības 

radīto seku novēršanu nekustamā īpašumā “[…]”, ņemot vērā A.R. iesniegumā minētos 

termiņus, kādos tiks novērstas patvaļīgas būvniecības sekas. Abu pušu viedokļi ir uzklausīti un 

sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada Būvvaldes lēmuma atcelšanu, uzdodot A.R 

veikt pirts būves nojaukšanu un vietas sakārtošanu līdz 2021.gada 30.oktobrim. Sēdē 

paskaidrojumu sniegšanai aicinātas piedalīties abas puses, bet A.R nepiedalās. 

Bauskas novada Būvvaldes vadītāja D.Putna paskaidro, ka bijušas vairākas attālinātas 

tikšanās, bet A.R. tās ignorēja, komunikācija nenotika. 

Sēdē piedalās uzaicinātā persona M.B. un paskaidro, ka A.R. izvirza savas prasības- 

lietas sakārtot divu gadu laikā, bet tam viņš nepiekrīt, tāpēc uzrakstījis iesniegumu par 

Būvvaldes lēmuma apstrīdēšanu. 

E.Grigorjeva: Būvvaldē notika saruna tiešsaistē, bet A.R. nepiedalījās. Izlīgums nav 

noticis. M.B. ir zemes īpašnieks un viņam nav jācieš no apgrūtinājuma. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Rudīte Čakāne, Jānis 

Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis Kolužs, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, 

Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Andris Arcimovičs, Helvija Greiere, Aivija Kursīte) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj:  pieņemt lēmumu Nr.126 “Par Bauskas novada Būvvaldes 

2020.gada 28.decembra lēmuma Nr. BIS-BV-5.4-2020-134 

(14-1.2/276) “Par grozījumiem Bauskas novada Būvvaldes 

2020.gada 5.oktobra lēmumā Nr. BIS-BV-5.4-2020-82 “Par 

būvniecības seku novēršanu nekustamā īpašumā “[…]”, 

Jauncodē, Codes pag., Bauskas nov.”” apstrīdēšanu”. 
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2.p. 

Par aizņēmumu investīciju projekta “Pārupes ielas pārbūve Bauskā” īstenošanai. 

 

(I.Spurķe) 

 

Ziņo: Ilona Spurķe. 

 Bauskas novada domes sēdes lēmums “Par atbalstu projektam “Pārupes ielas pārbūve 

Bauskā”” saskaņots apvienojamo pašvaldību Finanšu komisijas sēdē. Projektā paredzēts 

pārbūvēt Pārupes ielas posmu 279 m garumā. Projekta kopējās izmaksas ir 88 743,83 EUR, 

pašvaldības budžeta līdzfinansējums  16 229,33 EUR. Sagatavotais lēmuma projekts paredz 

ņemt aizņēmumu 72 514,50 EUR apmērā Valsts kasē projekta īstenošanai, aizņēmumu 

atmaksājot 6 gados. 

Jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Agris 

Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips, Juris 

Landorfs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.124 "Par aizņēmumu investīciju projekta 

“Pārupes ielas pārbūve Bauskā” īstenošanai". 

 

3.p. 

Par valsts budžeta dotācijas sadali mācību līdzekļu un literatūras iegādei. 

(Z.Kārkliņa) 

Ziņo: Zaiga Kārkliņa. 

 Pamatojoties uz Ministru kabineta noteikumiem, Bauskas novada pašvaldībai piešķirta 

mērķdotācija 65 022 EUR mācību līdzekļu un mācību literatūras iegādei. Lūdz apstiprināt 

mērķdotācijas sadali saskaņā ar lēmuma projektam pievienoto pielikumu. Lēmuma projekts 

akceptēts Finanšu komitejas sēdē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, 

Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.127 “Par valsts budžeta dotācijas sadali 

mācību līdzekļu un literatūras iegādei”. 

 

4.p. 

Par grozījumu Bauskas 2.vidusskolas nolikumā. 

(E.Grigorjeva) 

Ziņo: Evita Grigorjeva. 

 Lūdz apstiprināt grozījumu Bauskas 2.vidusskolas nolikumā, papildinot III. nodaļu 

“Iestādē īstenojamās izglītības programmas”  ar programmu “Vispārējās vidējās izglītības 

programma”, kods 31016011. Lēmuma projekts izskatīts Izglītības, kultūras un sporta lietu 

komitejas sēdē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, 

Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.128 “Par grozījumu Bauskas 

2.vidusskolas nolikumā”. 

 

5.p. 

Par finansējuma piešķiršanu Emīlam Starodubcevam. 

(L.Rimševica) 

Ziņo: Līga Rimševica. 

Pašvaldībā saņemts Emīla Starodubceva iesniegums, kurā lūgts finansiāli atbalstīt viņa 

dalību Eiropas čempionātā stenda šaušanā. Iesniegums izskatīts Sporta lietu sabiedriskajā 

padomē un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta lietu komitejas, kā arī Finanšu komitejas 

sēdē.  Lūdz piešķirt finansējumu 860 EUR apmērā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 

Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips, 

Rudīte Čakāne) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.129 “Par finansējuma piešķiršanu 

Emīlam Starodubcevam”. 

 

6.p. 

Par finansējuma piešķiršanu veterānu florbola komandai “Bauska”. 

 

(L.Rimševica) 

 

Ziņo: Līga Rimševica. 

 Normunds Grunckis lūdzis pašvaldībai finansiāli atbalstīt Bauskas florbola veterānu 

komandas dalību starptautiskajā turnīrā Čehijā. Iesniegums izskatīts un atbalstīts Sporta lietu 

sabiedriskajā padomē, Izglītības, kultūras un sporta lietu komitejas un Finanšu komitejas sēdē. 

Lūdz piešķirt finansējumu 1900 EUR apmērā dalības maksai un izdevumiem par viesnīcu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, 

Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.130 “Par finansējuma piešķiršanu 

veterānu florbola komandai “Bauska”. 

 

7.p. 

Par finansējuma piešķiršanu mūzikas un mākslas festivāla ”Vivat Curlandia!” 

organizēšanai. 

(J.Dūmiņš) 

Ziņo: Jānis Dūmiņš. 

 Lūdz atbalstīt senās mūzikas un mākslas festivāla “Vivat Curlandia!” organizēšanu 

Bauskā  no 17. jūlija līdz 18.jūlijam un piešķirt finansējumu 6000 EUR apmērā, noslēdzot 

līgumu par finansējuma piešķiršanas un izlietošanas kārtību. Lēmuma projekts izskatīts un 

atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta lietu komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, 

Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr.131 “Par finansējuma piešķiršanu 

mūzikas un mākslas festivāla “Vivat Curlandia!” 

organizēšanai. 

 

8.p. 

Par atļauju slēgt līgumu Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas muzejs” vadītājai. 

(B.Šulce) 

Ziņo: Baiba Šulce. 

Lūdz atbalstīt lēmuma projektu un atļaut slēgt līgumu ar SIA “Cascade mining” par 

Bauskas muzeja ēkas pagraba pārseguma pārbūvi par līguma summu 23 813,34 EUR bez 

pievienotās vērtības nodokļa. 

Jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, 

Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.132 “Par atļauju slēgt līgumu Bauskas 

novada pašvaldības iestādes “Bauskas muzejs” vadītājai. 

 

9.p. 

Par saskaņojumu pašvaldības kapitālsabiedrībai “Zemgales mutes veselības centrs” 

noslēgt būvprojekta izstrādes līgumu. 

(I.Ruhocka, V.Veips, V.Čačs, J.Kalinka, H.Greiere, J.Landorfs) 

Ziņo: Ineta Ruhocka. 

Deinstitucionalizācijas plāna īstenošanai ēkai Slimnīcas ielā 4, Bauskā tiek izstrādāts 

būvprojekts trim būvēm (būvē Nr.1 atrodas pansionāts, būve Nr.2 iznomāta pašvaldības 

kapitālsabiedrībai SIA “Zemgales mutes veselības centrs”, būve Nr.3 ir morgs, ko paredzēts 

nojaukt). SIA “Zemgales mutes veselības centrs” vēlas veikt iekštelpu pārbūvi un veikt telpu 

pārplānošanu.  Noslēgtais telpu nomas līgums nosaka, ka kapitālieguldījumu veikšanu telpās 

var sākt iznomātājam un nomniekam noslēdzot vienošanos. Lūdz atbalstīt SIA “Zemgales 

mutes veselības centrs” būvprojekta izstrādes līguma noslēgšanu par būves Nr.2 telpu pārbūvi. 

Uz H.Greieres jautājumu, kā pārbūves laikā tiks nodrošināti pakalpojumi, J.Kalinka: 

pakalpojumi daļēji būs ierobežoti, bet pilnībā process netiks traucēts. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 
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Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Rudīte Čakāne) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr.133 “Par saskaņojumu pašvaldības 

kapitālsabiedrībai “Zemgales mutes veselības centrs” noslēgt 

būvprojekta izstrādes līgumu”. 

 

10.p. 

Par atbalstu “Sadzīves notekūdeņu kanalizācijas sistēmas pārbūvi Strēlnieku ciemā, 

Mežotnes pag., Bauskas nov.”. 

(Z.Kalējs) 

Ziņo: Zigurds Kalējs. 

Attīrīšanas iekārtas Mežotnes pagasta Strēlnieku ciemā ir novecojušas un nenodrošina 

notekūdeņu attīrīšanu. Sagatavots būvprojekts sadzīves notekūdeņu kanalizācijas sistēmas 

pārbūvei Strēlnieku ciemā, Mežotnes pagastā.  Projekta kopējās izmaksas ir 77 083,58 EUR.  

Lūdz piešķirt finansējumu 77 848 EUR no pašvaldības 2021.gada budžeta rezerves fonda 

projekta realizēšanai. 

Jautājumu vai iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 

Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips, 

Rudīte Čakāne) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr.125 “Par finansējuma piešķiršanu 

projektam “Sadzīves notekūdeņu kanalizācijas sistēmas 

pārbūve Strēlnieku ciemā, Mežotnes pag., Bauskas nov.”. 

 

11.p. 

Par Mežotnes pils gājēju pontonu tilta pār Lielupi pieņemšanu bezatlīdzības lietošanā. 

(J.Feldmanis, J.Landorfs, A.Jātnieks, J.Kalinka, R.Ābelnieks) 

Ziņo: Jānis Feldmanis. 

Valsts akciju sabiedrība “Valsts nekustamie īpašumi” piedāvā pašvaldībai pieņemt 

bezatlīdzības lietošanā Mežotnes pils gājēju pontonu tiltu pār Lielupi. Tiltiņš nepieciešams 

gan tūristiem, gan iedzīvotājiem. Lūdz atbalstīt lēmuma projektu par pontonu tilta pieņemšanu 

bezatlīdzības lietošanā, noslēdzot vienošanos ar VAS “Valsts nekustamie īpašumi”. 
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Uz J.Landorfa jautājumu, vai budžetā paredzēti līdzekļi tā uzturēšanai, J.Feldmanis 

paskaidro, ka budžetā šajā gadā nav plānoti līdzekļi, bet tilta sakārtošanai būs jāpārkārto 

līdzekļi teritorijas apsaimniekošanā.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, 

Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.134 “Par Mežotnes pils gājēju pontonu 

tilta pār Lielupi pieņemšanu bezatlīdzības lietošanā”. 

 

12.p. 

Par apbūves tiesību piešķiršanu zemesgabala daļai Biržu ielā 86, Bauskā. 

(I.Tijone, A.Kursīte, J.Feldmanis, J.Kalinka, V.Veips) 

Ziņo: Ilze Tijone. 

Pašvaldībā saņemts Slovēnijas uzņēmuma iesniegums, kurā lūgts piešķirt apbūves 

tiesības uz nekustamā īpašuma Biržu ielā 86, Bauskā uzbūvēt angāru noliktavu un ražošanas 

telpu vajadzībām. Zemesgabals atrodas industriālā parka teritorijā. Lēmuma projekts paredz 

rīkot apbūves tiesību mutisku izsoli. 

A.Kursīte jautā par meliorācijas sistēmu industriālā parka teritorijā.  

J.Feldmanis skaidro, ka ir izstrādāts priekšlikums meliorācijas veikšanai, bet tas ir liels 

finansiāls ieguldījums, kas jāplāno nākošajā budžeta periodā un jārealizē pa daļām. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Valdis Veips) 

"pret" -  1 (Gatis Skurba) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.135 “Par apbūves tiesību piešķiršanu 

zemesgabala daļai Biržu ielā 86, Bauskā”. 

 

13.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu mājas Lāčplēša iela 1, Bauskā 

energoaudita sagatavošanai. 

A.Eglinska) 
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Ziņo: Agita Eglinska. 

Daudzīvokļu dzīvojamās mājas Lāčplēša iela 1, Bauskā dzīvokļu apsaimniekotājs 

iesniedzis pašvaldībā pieteikumu līdzfinansējuma piešķiršanai mājas energoaudita veikšanai 

un energosertifikāta sagatavošanai. Pieteikums atbilst Bauskas novada domes 28.01.2016. 

saistošajiem noteikumiem Nr.2. Sagatavots lēmuma projekts par līdzfinansējuma 404,62 EUR 

piešķiršanu no budžeta programmas “Mājokļa un teritoriju apsaimniekošanas darbības atbalsta 

pasākumi”. Lūdz pieņemt lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 

Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips, 

Aivija Kursīte) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr.136 “Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

daudzdzīvokļu mājas Lāčplēša iela 1, Bauskā energoaudita 

sagatavošanai”. 

 

14.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 27.februāra lēmumā “Par kustamās 

mantas un nekustamo īpašumu nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai „Latvijas 

Sarkanais Krusts””. 

(I.Tijone, G.Skurba) 

Ziņo: Ilze Tijone. 

Pašvaldībā saņemta biedrības “Latvijas Sarkanais Krusts” vēstule, kurā sakarā ar 

remontdarbu aizkavēšanos Mežotnes pagasta  “Anckaišos 5” lūgts pagarināt līguma termiņu 

pansionāta klientu pārcelšanai uz jaunām telpām. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu 

par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 27.februāra lēmumā, kas paredz pansionāta 

struktūrvienības klientus no ēkas Slimnīcas ielā 4, Bauskā pārvietot uz telpām “Anckaišos 5” 

līdz 2021.gada 30.septembrim. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Harijs 

Niedra) 

"pret" -  1 (Valdis Veips) 

"atturas" -  3 (Aivija Kursīte, Agris Mustermanis, Gatis Skurba) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.137 “Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2020.gada 27.februāra lēmumā “Par kustamās mantas 
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un nekustamo īpašumu nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

biedrībai “Latvijas Sarkanais Krusts””. 

 

15.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2017.gada 30.novembra lēmumā ,,Par valsts meža 

zemes nodošanu pašvaldības īpašumā”. 

(G.Vīgupa) 

Ziņo: Gunita Vīgupa. 

Sagatavots lēmuma projekts, kas paredz rosināt Zemkopības ministrijai nodot bez 

atlīdzības Bauskas novada pašvaldībai nekustamo īpašumu “Mūsas krasts” un “Mūsas ieleja”, 

Bauskā pašvaldības funkciju nodrošināšanai. Zemes vienībās plānots izbūvēt gājēju ceļu no 

dzīvojamām mājām  līdz gājēju tiltam pār Mūsas upi. Zemes vienības iedzīvotāji izmanto 

mazdārziņiem, malkas novietošanai, jo mājās nav centralizētās siltumapgādes. Lūdz pieņemt 

lēmumu. 

Jautājumu, iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, 

Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr.138 “Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2017.gada 30.novembra lēmumā “Par valsts meža 

zemes nodošanu pašvaldības īpašumā””. 

 

16.p. 

Par nedzīvojamo telpu Uzvaras ielā 6 un Uzvaras ielā 1, Bauskā nomu. 

(G.Vīgupa) 

Ziņo: Gunita Vīgupa. 

Saskaņā ar Ministru kabineta rīkojumu nekustamais īpašums Uzvaras ielā 3, Bauskā 

tiek nodots Bauskas novada pašvaldības īpašumā pēc tam, kad noslēgti telpu nomas līgumi ar 

valsts pārvaldes iestādēm, kas izvietotas minētajā īpašumā. Sagatavotais lēmuma projekts 

paredz noslēgt līdzvērtīgu telpu nomas līgumus pašvaldībai piederošajos īpašumos Uzvaras 

ielā 1 un Uzvaras ielā 6, nomas termiņu nosakot 5 gadi. Telpu nomas līgumi ar esošajiem 

nomniekiem slēdzami pēc nekustamā īpašuma Uzvaras iela 3, Bauskā reģistrēšanas 

zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, 
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Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.139 “Par nedzīvojamo telpu Uzvaras ielā 

6 un Uzvaras ielā 1, Bauskā nomu”. 

 

17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Klinšu iela 3, Bauskā atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: Māris Šarķis. 

Saņemts U. Z. iesniegums, kurā lūgts atļaut iegūt īpašumā nekustamo īpašumu Klinšu 

iela 3, Bauskā. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 0,0585 ha platībā. Ar U.Z. 

noslēgts zemes nomas līgums. Lūdz nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot 

par brīvu cenu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 

Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Rudīte Čakāne - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.140 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Klinšu iela 3, Bauskā atsavināšanu”.  

 

18.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Īslīču lauks”, Īslīces pagastā 

atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: Māris Šarķis. 

I.Š. vēlas iegūt īpašumā nekustamo īpašumu “Īslīču lauks”, Īslīces pagastā, kas sastāv 

no zemes vienības 1,30 ha platībā. Zemes vienība ir starpgabals un robežojas ar I.Š. piederošo 

nekustamo īpašumu “[…]”. Lūdz nodot minēto īpašumu atsavināšanai, pārdodot par brīvu 

cenu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, 
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Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 141 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Īslīču lauks”, Īslīces pagastā 

atsavināšanu”. 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Brūkleņu iela 34, Bauskā 

atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: Māris Šarķis. 

Zemes vienība Brūkleņu ielā 34, Bauskā 0,0505 ha platībā pašvaldības funkciju 

veikšanai nav nepieciešama. Lūdz nodot to atsavināšanai, pārdodot izsolē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, 

Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.142 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Brūkleņu iela 34, Bauskā atsavināšanu”. 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Upmalas” ar adresi Bērzkalnu iela 

21, Bauskā atsavināšanu. 

 

(M.Šarķis) 

 

Ziņo: Māris Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts A.P. iesniegums, kurā lūgts atļaut iegūt īpašumā nekustamo īpašumu 

“Upmalas”, Bauskā. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 0,4 ha platībā. Ar A.P. 

noslēgts zemes nomas līgums.  Zemes vienība ir apbūvēta, uz tās atrodas A.P. piederošās ēkas. 

Lūdz nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot par brīvu cenu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 
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Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, 

Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr.143 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Upmalas” ar adresi Bērzkalnu iela 21, 

Bauskā atsavināšanu. 

 

Plkst.15 sēdei reģistrējas deputāts A.Novickis. 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Vecais ceļš 11, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo: Dace Stubure. 

S.L. iesniegumā pašvaldībai lūdzis atļauju iegūt īpašumā nekustamo īpašumu Vecais 

ceļš 11, Vecsaules pagastā. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 0,0603 ha platībā, 

zemes vienība ir starpgabals. Lūdz nodot minēto nekustamo īpašumu atsavināšanai, pārdodot 

par brīvu cenu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Gatis Skurba, 

Valdis Veips, Aleksandrs Novickis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr.144 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Vecais ceļš 11, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu”. 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Zaļā iela 21A, Bauskā domājamās 

daļas atsavināšanu. 

 

(D.Stubure) 

 

Ziņo: Dace Stubure. 
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Z.S. lūdzis atļauju iegūt īpašumā zemes vienības Zaļajā ielā 21A, Bauskā 1/10 domājamo 

daļu. Uz zemes vienības atrodas 10 garāžas. Lūdz nodot atsavināšanai minētā nekustamā 

īpašuma 1/10 domājamo daļu, pārdodot par brīvu cenu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr.145 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Zaļajā ielā 21A, Bauskā domājamās daļas 

atsavināšanu”. 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības neprivatizētās nedzīvojamās telpas Palejas – 3, Dāviņu 

pagastā ierakstīšanu zemesgrāmatā. 

(D.Stubure) 

Ziņo: Dace Stubure. 

 Pašvaldības bilancē ir nedzīvojamā telpa Dāviņu pagasta Palejās - 3. Lūdz pieņemt 

lēmumu par nedzīvojamo telpu reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr.146 “Par Bauskas novada pašvaldības 

neprivatizētās nedzīvojamās telpas Palejas- 3, Dāviņu pagastā 

ierakstīšanu zemesgrāmatā”. 

 

24.p. 

Par zemes vienības daļas Dārza iela 9, Bauskā iznomāšanu. 

 

(D.Stubure) 

 

Ziņo: Dace Stubure. 
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Pašvaldībā saņemts IK “Priekatrakcija” iesniegums, kurā lūgts iznomāt zemes vienības 

daļu 60 kvadrātmetru platībā Dārza ielā 9, Bauskā piepūšamo atrakciju uzstādīšanai. Lēmuma 

projekts paredz nomas līgumu slēgt no 1.jūnija līdz 1.septembrim. 

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.147 “Par zemes vienības daļas Dārza ielā 

9, Bauskā iznomāšanu”. 

 

Plkst.15.07 sēdei reģistrējas deputāte I.Nagņibeda. 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.1, Stacijas ielā 12, 

Bauskā atsavināšanu. 

 

(S.Kazāka) 

 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Pašvaldībai pieder dzīvoklis Stacijas ielā 12- 1, Bauskā. Dzīvoklis nav apdzīvots un 

nav arī dzīvošanai derīgā stāvoklī. Lūdz nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, 

pārdodot izsolē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr.148 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.1, Stacijas ielā 12, Bauskā 

atsavināšanu”. 

 

26.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesības izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Zaļā iela 11 k-2, 

Bauskā. 
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(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Nekustamais īpašums Zaļajā ielā 11k- 2, Bauskā sastāv no 17 dzīvokļa īpašumiem. 

Visi dzīvokļi zemesgrāmatā reģistrēti uz privātpersonu vārda, līdz ar to pašvaldības īpašuma 

tiesības zemesgrāmatā dzēšamas. Lūdz pieņemt lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.149 “Par pašvaldības īpašuma tiesību 

izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Zaļā iela 11k- 2, Bauskā”. 

 

27.p. 
Par atteikumu noslēgt dzīvojamās telpas […], Pastališķi, Īslīces pagastā īres līgumu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Pašvaldībā saņemts V.Š. iesniegums, kurā lūgts  noslēgt ar viņu dzīvokļa “Centrs 15”- 

6, Īslīces pagastā īres līgumu, jo dzīvoklī deklarējis dzīvesvietu. Persona dzīvesvietu 

deklarējusi, pārkāpjot īres līguma nosacījumus. Dzīvokļa īrnieks D.D. bija lūdzis izbeigt īres 

līgumu, jo dzīvoklī nedzīvo vairāk kā gadu, par dzīvojamās telpas lietošanu ir parāds. 

Iesniegums tika skatīts Dzīvojamo māju privatizācijas un dzīvokļu komisijas sēdē un 

sagatavots lēmuma projekts atteikt noslēgt dzīvojamās telpas īres līgumu, jo V.Š. nav tiesību 

lietot pašvaldībai piederošo dzīvojamo telpu. 

Citu priekšlikumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, 

Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris Mustermanis, Inita 

Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, 

Valdis Veips, Rudīte Čakāne, Helvija Greiere) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.150 “Par atteikumu noslēgt dzīvojamās 

telpas […]- 6, Pastališķi, Īslīces pagastā īres līgumu”. 
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28.p. 

Par atteikumu noslēgt dzīvojamās telpas Ošu iela […], Bauskā īres līgumu 

(S.Kazāka, V.Čačs, H.Greiere, G.Skurba, T.Vinogradovs, A.Jātnieks, J.Dūmiņš) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Pašvaldībā saņemts T.V. iesniegums, kurā lūgts pagarināt dzīvojamās telpas Ošu ielā 

[…], Bauskā īres līgumu. Par dzīvojamās telpas lietošanu T.V. ir parāds 943,10 EUR. 

Vienošanās ar SIA “VIDES SERVISS” par parādu samaksu netiek pildīta. Iesniegumu, 

piedaloties T.V., izskatīja Dzīvojamo māju privatizācijas un dzīvokļu komisijas sēdē un 

nolēma atteikt noslēgt īres līgumu. Lūdz deputātus lemt par sagatavoto lēmuma projektu.  

Sēdē piedalās T.V. 

T.V. paskaidro, ka 23.maijā esot 200 EUR samaksājis parāda segšanai. Esot atradis 

darbu, līgums ar darba devēju noslēgts, sola turpmāk maksāt, jo sapratis savu pienākumu. 

H.Greiere neatbalsta sagatavoto lēmuma projektu: T.V. ir bērns bārenis, kurš 

pašvaldībai jānodrošina ar dzīvojamo platību. Ja viņu izliks no dzīvokļa, jautājums -  kā 

pašvaldība risinās viņa dzīvesvietas problēmu? Jāmeklē risinājums. 

G.Skurba: Tomam pret pienākumu maksāt par dzīvokli jāizturas nopietnāk. 

A.Jātnieks ierosina īres līgumu noslēgt uz 6 mēnešiem. 

` J.Dūmiņš izsaka priekšlikums: īres līgumu noslēgt līdz 2021.gada 31.augustam. 

A.Jātnieks aicina balsot par šo priekšlikumu. 

Deputāti balso, paceļot roku. 

 

Balsojums par priekšlikumu “īres līgumu noslēgt līdz 2021.gada 31.augustam”: 16 “par” 

(A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, J.Dūmiņš, H.Greiere, A.Jātnieks, U.Kolužs, A.Kursīte, 

M.Ķikure, J.Landorfs, A.Mustermanis, I.Nagņibeda, H.Niedra, A.Novickis, G.Skurba, 

V.Veips), “pret” nav, “atturas” 1 (R.Čakāne). 

 

 Domes priekšsēdētājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  1 (Rudīte Čakāne) 

"pret" -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 

Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

1. Noraidīt lēmuma projektu “Par atteikumu noslēgt 

dzīvojamās telpas Ošu iela […], Bauskā īres līgumu”. 

2. Pieņemt lēmumu Nr.151 “Par dzīvojamās telpas Ošu 

ielā […], Bauskā īres līguma noslēgšanu”.  

 

 

29.p. 
Par dzīvojamās telpas Kalēju iela […], Bauskā īres līguma noslēgšanu. 

 

(S.Kazāka) 
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Ziņo: Sandra Kazāka. 

Persona lūgusi noslēgt dzīvojamās telpas īres līgumu ar viņu, jo dzīvokļa īrniece, viņas 

māte, ir mirusi. Saņemta otras pilngadīgās personas piekrišana. Parādu par dzīvojamās telpas 

lietošanu nav. Lūdz pieņemt lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.152 “Par dzīvojamās telpas Kalēju iela 

32- 6, Bauskā īres līguma noslēgšanu”. 

 

30.p. 
Par dzīvojamās telpas Dārza iela […], Bauskā īres līguma noslēgšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Lūdz pieņemt lēmumu par dzīvojamās telpas Dārza ielā […], Bauskā īres līguma 

noslēgšanu ar īrnieci E.K.. Īres līguma termiņš beigsies 31.maijā, īrniece noslēgto vienošanos 

par parādu samaksu pilda regulāri. 

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.153 “Par dzīvojamās telpas Dārza iela 

[…], Bauskā īres līguma noslēgšanu”. 

 

31.p. 
Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauskā īres līguma noslēgšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 
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Saņemts personas iesniegums, kurā lūgts pagarināt dzīvojamās telpas Rīgas ielā […], 

Bauskā īres līgumu. Par dzīvojamās telpas lietošanu ir parāds, īrniece noslēgto vienošanos ar 

SIA “VIDES SERVISS” par parāda samaksu pilda. Lūdz pieņemt lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.155 “Par dzīvojamās telpas Rīgas iela 

[…], Bauskā īres līguma noslēgšanu”. 

 

32.p. 
Par dzīvojamās telpas Imantas iela […], Bauska, Bauskas nov. Īres līguma noslēgšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Pašvaldībā saņemts B.A. iesniegums, kurā lūgts pagarināt dzīvojamās telpas īres 

līgumu. Īrniecei nav parādu par dzīvojamās telpas lietošanu. Lūdz pieņemt lēmumu par īres 

līguma noslēgšanu uz 3 gadiem. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.154 “Par dzīvojamās telpas Imantas iela 

[…], Bauskā īres līguma noslēgšanu”. 

 

33.p. 
Par dzīvojamās telpas Kalēju iela […], Bauskā izīrēšanu. 

 

(S.Kazāka) 

 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Pašvaldībā saņemts J.S.iesniegums ar lūgumu izīrēt pašvaldības dzīvokli Kalēju ielā […], 

Bauskā. Persona reģistrēta pašvaldības palīdzības saņemšanas reģistrā pirmās kārtas grupā. J.S. 
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piešķirts trūcīgās personas statuss. Iesniegums izskatīts Dzīvojamo māju privatizācijas un 

dzīvokļu komisijas sēdē un nolemts īres līgumu noslēgt uz 1 gadu. 

Citu priekšlikumu nav. 

 

ar lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.156 “Par dzīvojamās telpas Kalēju iela 

[…], Bauskā izīrēšanu”. 

 

34.p. 
Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauskā izīrēšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Pašvaldībā saņemts R.K. iesniegums, kurā lūgts izīrēt brīvo pašvaldības dzīvokli. 

Persona reģistrēta pašvaldības palīdzības saņemšanas reģistrā pirmās kārtas grupā kā bērns 

bārenis un tagad sasniedzis pilngadību. Lūdz pieņemt lēmumu par dzīvojamās platības 

izīrēšanu uz 1 gadu, izslēdzot no palīdzības saņemšanas reģistra. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.157 “Par dzīvojamās telpas Rīgas iela 

[…], Bauskā izīrēšanu”.  

 

35.p. 
Par dzīvojamās telpas […], Rītausmas, Īslīces pagastā īres līguma noslēgšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Persona lūgusi pagarināt dzīvojamās telpas […] - 77, Īslīces pagastā īres līguma 

termiņu. Īrniekam nav parādu par dzīvojamās telpas lietošanu. Lūdz pieņemt lēmumu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis Kolužs, 

Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 

Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips, Helvija Greiere) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.158 “Par dzīvojamās telpas […], 

Rītausmas, Īslīces pagastā īres līguma noslēgšanu”. 

 

36.p. 
Par dzīvojamās telpas Liepu iela […], Rītausmas, Īslīces pagastā īres līguma noslēgšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Pašvaldībā saņemts personas iesniegums, kurā lūgts atjaunot dzīvojamās telpas īres 

līgumu. Īrniecei nav parādu. Lūdz pieņemt lēmumu par īres līguma noslēgšanu uz 3 gadiem. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.159 “Par dzīvojamās telpas Liepu iela 

[…], Rītausmas, Īslīces pagastā īres līguma noslēgšanu”. 

 

37.p. 
Par dzīvojamās telpas […], Īslīces pagastā īres līguma noslēgšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazaka. 

Pašvaldībā saņemts P.K. iesniegums, kurā lūgts pagarināt īres līgumu. Īrniekam nav 

parādu par dzīvojamās telpas lietošanu. Lūdz noslēgt īres līgumu uz 3 gadiem. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 
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Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips, Rudīte Čakāne) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.160 “Par dzīvojamās telpas […], Īslīces 

pagastā īres līguma noslēgšanu”. 

 

38.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora J.Kalinkas informācija. 

 

 (J.Kalinka, A.Mustermanis, V.Veips, A.Novickis, J.Landorfs, H.Greiere, A.Jātnieks, G.Skurba, 

J.Feldmanis) 

 

Ziņo: Jānis Kalinka. 

Pārskatus par paveikto 2021.gada maijā sagatavojušas un iesniegušas Bauskas novada 

administrācijas Ekonomikas un finanšu nodaļa, Attīstības un plānošanas nodaļa, Iepirkumu 

nodaļa, Nekustamo īpašumu nodaļa, Bauskas novada pašvaldības policija. 

Plānotie ieņēmumi 2021.gadam ir 28 138 422 EUR, 4 mēnešos ieņēmumi izpildīti  9 498 

961 EUR, izpilde pret gada plānoto ir 33,8 %. plānotie izdevumi 2021.gadam ir 32 061 352 

EUR, 4 mēnešos izpildīti 7 044 790 EUR jeb 22 % no gada plānotā. Ziedojumi un dāvinājumi 

2021.gada 4 mēnešos nav saņemti. Saņemti aizņēmumi 210 413 EUR, aizņēmumu atmaksa 

veikta 594 279 EUR. 

Līdz 17.jūnijam tiks pieprasīti pašvaldības iestāžu budžeta grozījumi, lai redzētu 

atlikumu, kāds ir pirms jaunā novada izveidošanas. Tiek strādāts, gatavojot jauno pašvaldības 

nolikumu. 

Laika periodā no 2017.gada 20.jūnija līdz 2021.gada 27.maijam notikušas 82 domes 

sēdes, tai skaitā 34 ārkārtas sēdes; pieņemti 2080 lēmumi.  

Par darbiem lielākajos objektos: Mēmeles ielā darbi atsāksies 1.jūnijā (otrā seguma 

uzliešana, skatu laukuma, terases izveidošana). Lietus dēļ apstājušies darbi Pilskalna ielā, 

Zemgaļu ielā, Liepu un Īslīces ielā. Divus grants ceļus Dāviņu pagastā beigs jūnijā, divus līdz 

gada beigām. 

Informācijai pievienota saite pašvaldības sarakstei ar SIA “Selva Būve”. 

Uz A,Mustermaņa jautājumu par bērnudārzu “Lācītis”, J.Kalinka skaidro, ka notiek 

iepirkums. Būs jauna alternatīva apkure, granulu katls, veco nojauks.  

V.Veips aizrāda, ka budžeta prioritātēs 2021.gadā paredzētie darbi bērnudārzā “Lācītis” 

un bibliotēkas telpu pārbūve Uzvaras ielā 3 nav īstenoti. 

Uz A.Mustermaņa jautājumu par pārtikas pakām un kartēm par aprīli, maiju J.Kalinka 

atbild, ka viss tiks atrisināts. 

J.Landorfs lūdz sakārtot Rīgas ielu Ceraukstes pagastā, jo tā ir pašvaldības īpašums, bet 

pašvaldība līdz šim neko nav darījusi, lietus dēļ tā ir grūti izbraucama. 

J.Kalinka apsola  apskatīt ielas stāvokli un pieņemt lēmumu. 

H.Greiere prasa informāciju par 9 dzīvokļiem, kuri būtu piešķirami bērniem bāreņiem. 

J.Kalinka: brīvus tukšus  deviņus dzīvokļus netur. Kad ir nepieciešams, ar dzīvojamo 

platību bērnus bāreņus nodrošina, neviens bez dzīvojamās platības nav atstāts. 

Uz G.Skurbas jautājumu, kas atbild par nekvalitatīvo Elejas ielas segumu, kas nav 

izturējis garantiju, J.Feldmanis paskaidro, ka būvnieks, līdz 5.jūlijam segumam ir garantija. Ielu 

12.maijā apsekoja gan būvnieks, gan būvuzraugs, veicamie darbi fiksēti aktā. 
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H.Greiere jautā, kad tiks reģistrēts ģimeniskai videi pietuvinātais ārpusģimesnes aprūpes 

pakalpojums Bauskā, Zaļajā ielā. D.Romanovska solīja, ka tas tiks izdarīts janvārī.  

I.Ruhocka paskaidro, ka pakalpojumu reģistrēs jūlijā vai augustā, jo aprīlī tika 

komplektētas mēbeles, novērsti būvniecības defekti. 

J.Kalinkas piebilde: tiklīdz D.Romanovska atgriezīsies no atvaļinājuma, deputātiem 

sagatavos informāciju par šo pakalpojumu.  

 

 

SĒDI BEIDZ 2021.gada 27.maijā plkst. 16.35. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 76 lp. 

2. Ekonomikas un finanšu nodaļas informācija uz 19 lp. 

3. Iepirkumu nodaļas informācija uz 6 lp. 

4. Bauskas novada pašvaldības policijas informācija uz 2 lp. 

5. Nekustamo īpašumu nodaļas informācija uz 2 lp. 

6. Attīstības un plānošanas nodaļas informācija uz 4 lp. 

7. Informācija par domes sēdēm un pieņemtajiem lēmumiem uz 1 lp. 

8. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Jātnieka parakstītā sēdes darba kārtība uz 5 lp. 

 

 

SĒDES VADĪTĀJS      Arnolds Jātnieks 

 

SĒDES PROTOKOLĒTĀJA     Mārīte Dābola 


